

Praktiserende Fysioterapeuter i DK

Dagsorden til bestyrelsesmøde

Tid: tirsdag 13.6 2023 kl. 14:30 – 18:30

Sted: Zoom

Til stede: BN, MH, BE, PT, PG, JO, TF

Gæster:

Referent:

Dagsorden

Valg af ordstyrer og referent

Ordstyrer: JO

Referent: TF

1. Prioritering af Dagsorden

2. Nyt fra formand og øvrige bestyrelsesmedlemmer

- UP (PT)

Forhandlingsudvalget fremlægger deres strategi til OK forhandlingsstrategien, som UP bakker op om.

Der er møde i forhold til OK d. 28/6. Der er forhåbning om, at der kommer en aftale på plads.

Udviklingen i forhold til §62 er uændret.

Det overvejes om brugen af hjælpepersonale til §62 skal stoppes pr. 1/9

Det er bekymrende, at der ikke er sket et fald i udviklingen på den vederlagsfri ordning. Det kan blive nødvendigt at anbefale fuldt stop i tilgangen af nye §62 resten af 2023.

- Forsikringsområdet (PT)

Der er lavet ny FAQ i forhold til forsikringsområdet på fysio.dk.

Næste møde er i september. Udmeldingen fra sekretariatet er, at der stadig er ressource mangel.

Er det for tyndt et stykke arbejde, er der noget vi ikke vidste i forvejen?

Det aftales at BN fremadrettet overtager pladsen i udvalget fra PT.

- Ind/udmeldelser (PG)

1 udmeldelse siden sidste møde pga. pension

- Professionshøjskolerne (PG og TF)

Der er ikke møder i kalenderen endnu for efteråret.

TF er bekymret for kontakten til UCN Aalborg pga. at der for tiden er en konstitueret uddannelsesleder.

- DSF (JO)
Ikke noget nyt.
- IPPTA (JO)
Mark ønsker ikke at deltage i generalforsamlingen i Dublin. PF spørger EFPF om de har nogle punkter PF skal bringe med.
- Medlemshenvendelser (alle):
Sundhed.dk forsinkelse
JO har haft kontakt til sundhed.dk for at rykke for opdatering således at ventetider opdateres.

Moms på massage – JO har kontakt til sekretariatet i forhold hvornår det er momspligtigt og hvornår det ikke er.

- CGM
Der er møde på vej med Birthe (programmør) inden sommerferien
- Status medlemsrettede aktiviteter (BN)
Der afventes, at der bliver indgået OK

3. GF2024

- Indledende drøftelser ift. afholdelse af GF 24
 - LH interesseret i fælles arrangement, men det er svært for JO at få en konkret dialog med ham.

4. Webinar om §62 22/5: Overskridelse, egenkontrol og patientforeninger.

Det er problematisk at webinarret ikke blev optaget.

De spørgsmål der ikke blev besvaret, gik tabt da de lukkede ned for mødet.

Der er ikke planlagt flere møder i gruppen. JO synes det var en god gruppe, kun SALS mangler repræsentation.

Positivt at der var mange deltagere til mødet.

5. Fremtidens kvalitetsarbejde – hvad har vi selv lyst til?

Diskussion omkring hvordan vi ser kvalitetssikring på klinikkerne struktureres fremadrettet.

- Datafangst
- Klynger/netværk
- Kvalitet

6. Hvad skal postes inden næste møde?

- Opslag fra dagens møde.
- Forsikrings FAQ

- Dele nyheden når hjælpe materiale til håndtering af §62 området bliver publiceret af Dfys.

7. Eventuelt

Der bliver skrevet 30% flere epikriser i forhold til sidste år.

JO har fået Dfys til at lave en nyhed på det og der bliver pressedækning med interview af en fysioterapeut, hvor hun fortæller om hvordan, det er lykket for hende.

BN fortæller at der i region Midtjylland bliver afholdt et mini fagfestival d. 2/9. Der er mulighed for at have en stand, hvis vi ønsker det. Birgitte er der også som repræsentant for regionsbestyrelsen, så hun har ikke mulighed for at være PF udsending.

Der er mini fagfestival i region Sjælland d. 9/9

8. Evaluering af mødet

Godt og effektivt møde

Gode diskussions punkter og godt der har været tid til at snakke emmerne ud uden at lukke dem ned.

Mødet har været påvirket af at vi stadig afventer OK.